
Svet staršev Osnovne šole Koper 
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Številka:  900-1318/2023 
Datum:    26. 9. 2023 
 
 

ZAPISNIK 1. REDNE IN KONSTITUTIVNE SEJE SVETA STARŠEV 
OSNOVNE ŠOLE KOPER v šolskem letu 2023/2024 

 
1. redna in konstitutivna seja Sveta staršev Osnovne šole Koper v šolskem letu 2023/2024 je 
potekala v torek, 26. 9. 2023, od 17.30 do 21.00 v amfiteatralni dvorani Osnovne šole Koper 
(prvo nadstropje C1 – 02). 
 
Prisotni člani:   Dejan Radonjić (1.a), Karmen Novarlič (1.b), Em Jamnik (1.c), Maja 

Čabarkapa (1.d), Aleš Curk (2.a), Eva Bizjak (2.b), Žanet Arnaut (2.c in 
4.c), Katja Gorenšek (2.d),  Kristijan Petrović (3.a), Ana Jasna Gamulin 
(3.b), Blaž Kastelic (3.d), Barbara Purgar (4.a), Nataša Muršec (4.b), Žanet 
Arnaut (4.c), Tina Kresevič (4.d), Petra Gunjač (5.a), Manon Vračič (5.b), 
Izidora Pifka (5.d), Romeo Palčič) (6.a), Tjaša Vidic (6.b),  Nina Štefe (6.c), 
Goran Radetič (6.d), Tatjana Tanackovič (7.b), Jana Flego (7.c), Darja 
Sekulić (8.a), Simon Kirn (8.b), Mateja Semler (8.c), Mojca Jejčič (8.d), 
Marko Majkič (8.e), Dimitrij Marušič (9.a), Sara Rožič (9.b), Andrej Erzetič 
9.c), Radovan Vodovnik (9.d), Urška Jurak (9.e) 

  
Odsotni člani: Zlatka Kapić (3.c), Magdalena Škrlj Bura (5.c), Nina Ferligoj (7.a), Matjaž 

Podobnik (7.d)   
  
Ostali prisotni: Ingrid Poropat, ravnateljica zavoda, Niti Krota Bagari, pom. ravnateljice, 

Tamara Bibalo, pom. ravnateljice, Dajana Nedoh, pedagoginja, Milena 
Skočir, tajnica zavoda, pri 4. tč. je prisotna ga. Agnes Somen  
 

Sejo Sveta staršev do izvolitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev je vodila 
Ingrid Poropat, ravnateljica. 
 
Predlagano je bilo, da se 6. in 7. točka dnevnega reda zamenjata, 8 točka se umakne (ga. 
Mojca Dobrovič je odpovedala prisotnost zaradi kadrovskih težav). 
 
Predlagani spremenjen dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Sprejet je bil naslednji dnevni red: 

1. konstituiranje Sveta staršev Osnovne šole Koper v šolskem letu 2023/24 
(koordinator ravnateljica Ingrid Poropat), 

• ugotavljanje in potrditev mandatov predstavnikov oddelčnih skupnosti – članov 
sveta staršev, 

• izvolitev predsednika in namestnika sveta staršev, 
2. obravnava in potrditev dnevnega reda (koordinator predsednik sveta staršev), 
3. obravnava in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev Osnovne šole Koper, 
4. nacionalni program Humani monitoring – sodelovanje v raziskavi (ga. Agnes 

Somen), 



5. obravnava Letnega Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta Osnovne 
šole Koper za šolsko leto 2022/2023 (poročevalki pomočnici ravnateljice Tamara 
Bibalo in Niti Krota Bagari), 

6. uresničevanje vzgojnega načrta Osnovne šole Koper za šolsko leto 
2022/2023 (poročevalka svetovalna delavka Dajana Nedoh), 

7. obravnava Letnega delovnega načrta Osnovne šole Koper za šolsko leto 
2023/2024 (poročevalka ravnateljica Ingrid Poropat), 

8. pregled realizacije sklepov 3. seje Sveta staršev Osnovne šole Koper, 
9. poročilo predstavnika v Svetu zavoda Osnovne šole Koper, 
10. pobude in predlogi. 

 
Ob 17.35 se je seji pridružila še ena predstavnica.  
Popravi se priimek predstavnice 1.b oddelka in glasi Novarlič. 
Ugotovi se, da je ga. Žanet Arnaut predstavnica v dveh oddelkih (v 2.c in 4.c).  
Iz tega razloga se šteje, da je prisotnih 34 predstavnikov, saj po 4. odstavku 5. člena 
Poslovnika Sveta staršev OŠ Koper posamezni starš ne sme biti hkrati predstavnik več 
oddelkov. Po odločitvi ga. Arnaut kateri oddelek želi predstavljati, bo v drugem oddelku 
imenovan drugi predstavnik, ki ga bo Svet staršev potrdil na prvi naslednji seji. 
 
Zapisnik je pisala tajnica, ga. Milena Skočir.  
 
K TOČKI 1: Konstutiranje Sveta staršev Osnovne šole Koper v šolskem letu 2023/2024 
(ugotavljanje in potrditev mandatov predstavnikov oddelčnih skupnosti – članov Sveta 
staršev ter izvolitev predsednika in namestnika Sveta staršev) 
 
Ingrid Poropat, ravnateljica je poimensko prebrala imena predstavnikov staršev posameznega 
oddelka  – priloga 1 (seznam predstavnikov po oddelkih).  
 
Ravnateljica je pozvala predstavnike vseh oddelčnih skupnosti – članov Sveta staršev, da 
podajo predlog za predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev. 
 
Za predsednika so bili predlagani: ga. Tatjana Tanackovič, ga. Urška Jurak, ga. Tina Kresevič, 
ga. Tjaša Vidic in g. Andrej Erzetič. Tanackovič, Jurak in Erzetič kandidaturo niso sprejeli. 
Ga. Tjaša Vidic je sprejela kandidaturo za predsednico, ga. Tina Kresevič pa kandidaturo za 
namestnico. 
 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok tako, da so predstavniki najprej glasovali 
o imenovanju predsednika in nato še o imenovanju namestnika predsednika.   
 
Izid glasovanja za imenovanje predsednika je bil: 34 za, nihče proti, vzdržanih ni. 
 
Izid glasovanja za imenovanje namestnika predsednika je bil: 34 za, nihče proti, vzdržanih ni. 
 
Po zaključku javnega glasovanja je bil sprejet 
 
SKLEP 1 
 
Za predsednika Sveta staršev Osnovne šole Koper v šolskem letu 2023/2024 je bila 
izvoljena Tjaša Vidic. 
 
Za namestnika predsednika Sveta staršev Osnovne šole Koper v šolskem letu 
2023/2024 je bila izvoljena Tina Kresevič. 
 



Ravnateljica Ingrid Poropat je predala besedo ga. Tjaši Vidic, predsednici Sveta staršev 
Osnovne šole Koper.  
 
Ga. Tjaša Vidic se je prisotnim zahvalila in pohvalila povezavo oz. link do obeh poslovnikov in 
upoštevanje vseh predlogov za sklic 1. seje Sveta staršev Osnovne šole Koper kot je bilo 
predlagano v pregledu delovanja Sveta staršev Osnovne šole Koper (vseh štirih let), ki ga je 
pripravila in predstavila na 3. seji prejšnja predsednica, ga. Mirella Baruca in je sestavni del 
zapisnika 3. seje. 
 
Na vprašanje predsednice, ali bi bilo v dnevni red potrebno dodati poročilo upravnega odbora 
šolskega sklada o delovanju v preteklem šolskem letu, saj je po 27. členu poslovniku 
navedeno, da se poroča o šolskem in razvojnem skladu na 1. redni seji, je ravnateljica 
odgovorila, da o skladih poročamo na februarski seji, enkrat letno, saj se poročilo nanaša na 
koledarsko leto in ne na šolsko leto. 
 
Predsednica je napovedala, da bo potrebno to uskladiti s spremembo v poslovniku. 
 
 
K TOČKI 2: Obravnava in potrditev dnevnega reda 
 
Predsednica je prosila, da se glasuje glede predloga spremembe dnevnega reda in sicer, da 
se točki 6. in 7. zamenjata ter da se z dnevnega reda umakne točka 8, t.j. Pasti uporabe 
mobilnih telefonov, ki naj bi jo predstavila ga. Mojca Dubrovič. Ravnateljica je pojasnila, da se 
ga. Mojca Dubrovič ni uspela udeležiti seje Sveta staršev.  
 
SKLEP 2 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrdi dnevni red 1. in konstitutivne seje sveta staršev 
Osnovne šole Koper v šolskem letu 2023/2024 z dne 26. 9. 2023, z zamenjavo 6. in 7. 
točke ter umikom 8. točke.  
 
 
Izid glasovanja je bil: 34 za, nihče proti, vzdržanih ni. 
 
K TOČKI 3: Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev OŠ Koper 
 
Razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo.  
 
Predsednica je predlagala naslednji sklep: 
 
SKLEP 3 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje zapisnik 3. seje Sveta staršev Osnovne šole 
Koper z dne 9. 5. 2023. 
 
 
Izid glasovanja je bil: 34 za, nihče proti, vzdržanih ni. 
 
K TOČKI 4: Nacionalni program Humani monitoring – sodelovanje v raziskavi 
 
Seji s je priključila ga. Agnes Šömen, ki je predstavnikom predstavila nacionalni program 
Humani monitoring – sodelovanje v raziskavi. Povedala je, da je raziskava namenjena otrokom 
iz 2., 3. in 4. razredov ter otrokom iz 7., 8. in 9. razredov ter da je sodelovanje v njej neobvezno 



in le na podlagi soglasja staršev. Izvajanje vzorčenja poteka anonimno (na podlagi dodeljene 
šifre), individualno pa se seznani starše otroka z rezultati. 
 
Sodelujoči instituciji:  

• Institut »Jožef Stefan« Ljubljana in 
• Nacionalni inštitut za javno zdravje Ljubljana 

 
Raziskovali bodo: 

• potencialno škodljive kovine in koristne elemente 
• organska onesnažila (ftalate, bisfenole, parabene, zaviralce gorenja, 

            pesticide, itd.) 
 

V kolikor bi starši soglašali s sodelovanjem v raziskavi, bodo prejeli zloženke in prijavnice oz. 
soglasja. Prijava je možna preko spletne aplikacije ali prijavnice v zloženki. Po prijavah bo 
določen datum vzorčenja, predvidoma v mesecu marcu 2024. Med vzorčenja bodo zajeti: urin, 
lasje in kri, opravljen bo tudi intervju s starši in otrokom. Po opravljenem vzorčenju sledi analiza 
rezultatov in izvidi. Na podlagi izvidov je možno tudi individualno svetovanje, če bodo starši 
želeli (tolmačenje rezultatov, pojasnila, odgovori na druga vprašanja povezana z rezultati). 
 
SKLEP 4 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani s predstavitvijo nacionalnega programa 
Humani monitoring, ki se bo izvajal na podlagi soglasja posameznega starša. 
 
Ko bodo znani rezultati analize, se z njimi seznani Svet staršev Osnovne šole Koper na 
prvi naslednji seji. 
 
 
Izid glasovanja je bil: 34 za, nihče  proti, vzdržanih ni. 
 
K TOČKI 5: Obravnava Letnega poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta Osnovne 
šole Koper za šolsko leto 2022/2023 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani šole. Poročilo o realizaciji LDN sta predstavili 
pomočnica ravnateljice ga. Tamara Bibalo in pomočnica ravnateljice ga. Niti Krota Bagari. 
 
Ga. Bibalo je LDN povzela na kratko: 

- realizirani so bili vsi dnevi dejavnosti in vse šole v naravi ter vse ostale napovedane 
aktivnosti 

- izvedeno je bilo šolsko kuharsko tekmovanje Zlati predpasnik 
- izvedena sta bila dva tabora, za priseljence in za nadarjene 
- izvedena je bila zaključna prireditev 
- izveden je bil izlet v Center Nördung 
- izvedenih je bilo 129 interesnih dejavnosti (le 8 jih niso izvedli zaradi dolgotrajnih 

bolniških odsotnosti) 
- izvedeni so bili vsi projekti (Neon, Objem, Pogum) ter učne naloge in ostali programi 
- izvedeni so bila tudi dodatna izobraževanja ter 
- usposabljanje AMOG (v primerih streljanja in drugih podobnih oblik nasilja v šolskem 

okolju) 
 
Ga. Krota Bagari je posebej podala analizo NPZ, ki je bila objavljena kot gradivo na spletni 
strani šole in bo posredovana predstavnikom tudi skupaj z zapisnikom.  
 
Ravnateljica je povedala, da bomo še naprej težili k dvigu nivoja znanja v celem šolskem letu. 
Šola bo naložila dodatne vaje, rešitve so prosto dostopne na NPZ. Ravnateljica je poudarila, 



da je med razloge za slabše rezultate šteti npr. motivacijo pri otrocih, saj večinoma rezultati 
NPZ ne predstavljajo pogojev za vpis v srednje šole (z izjemami), prav tako ne sodijo v učni 
uspeh. Povedala je, da šola organizira dodatne in dopolnilne pouke ter dodatne ure za pripravo 
na NPZ, poleg tega so v letošnjem šolskem letu začeli še intenzivneje predelovati tipe nalog, 
ki jih vsebujejo testi na NPZ že od začetka šolskega leta. Izkazuje se namreč, da so navodila 
nalog včasih nerazumljena in posledično temu slabši rezultati na testih. Zato v letošnjem 
šolskem letu učitelji še intenzivneje posvečajo pozornost k pravilnemu branju navodil. Dodaten 
poudarek šola namenja tudi formativnemu učenju, ki je bolj usmerjeno na posameznega 
učenca in pomeni, da posamezni učitelj otroku bolj sproti (skozi pouk) podaja povratne 
informacije, kaj in kako lahko pri posameznem predmetu še izboljša (primer: učitelj v 
pregledano nalogo, npr. spis, zapiše, kaj je bilo dobro pri nalogi in kje bi lahko otrok svojo 
nalogo še izboljšal). Doda tudi, da NPZ ne predstavlja »rangiranja oz. tekmovanja med 
šolami«, ampak gre v prvi vrsti za povratno informacijo za učenca, starše in šolo. V razpravi 
se izpostavi, da NPZ pa vendarle postaja še več kot le povratna informacija, saj ga nekatere 
šole uvajajo kot pogoj za vpis v primeru prevelikega vpisa (in enakih rezultatov pri uspehu – 
točk) ob soglasju staršev. Ravno iz tega razloga so še intenzivneje pristopili k izboljšavi 
rezultatov na šoli, poudari ravnateljica.  
 
V razpravi je nato sledilo nekaj predlogov in pohval: 

- Svet staršev želi primerjavo med rezultati 6. in 9. razreda (iste generacije), da bi lahko 
preučili, ali je med rezultati NPZ iz 6. razreda (iste generacije) in 9. razreda, prišlo do 
napredka. Ga. Bagari pove, da šola tako analizo ima in jo lahko kot gradivo 
posreduje na eni od naslednji sej Sveta staršev. 

- Podana je bila pobuda, da bi za interne potrebe razumevanja Sveta staršev poleg 
splošne analize vseh rezultatov, pripravili tudi analizo rezultatov na način, da bi izločili 
rezultate tistih testov, ki so bili oddani prazni oz. so jih izpolnjevali otroci, ki so se v učni 
načrt priključili kasneje (npr. zaradi priselitve iz druge države ali drugih podobnih 
razlogov, zaradi katerih je določeno znanje še okrnjeno). O pobudi se bo vodstvo 
izreklo na eni od naslednjih sej. 

- Predstavniki so izrazili pohvalo šoli, da se trudi in izvaja vrsto dodatnih aktivnosti v obliki 
dodatnega, dopolnilnega pouka, dodatnih ur ter možnosti pogovornih ur z učitelji ter 
posebno pohvalo glede tega, da so v letošnjem šolskem letu dodatno pozornost glede 
navodil NPZ in vaj, ki vključujejo tipske naloge iz NPZ v učni načrt vključili že 
septembra.  

- Podan je bil predlog, da ur dopolnilnega in dodatnega pouka ne bi izvajali kot predure, 
saj da morda tu tiči razlog, zakaj je udeležba nizka. Ravnateljica je podala pojasnilo, 
da predloga šola ne more upoštevati iz več razlogov: po pouku se izvajajo interesne 
dejavnosti, še zlasti pa otrokom po končanem pouku pade koncentracija in bi koristnost 
tako izvedenih ur bila poslabšana. Pobuda ni sprejeta.  

- Podan je bil predlog, da bi šola izbojšala »marketing glede NPZ«, kot primer: za dobre 
rezultate na NPZ oz. za udeležbo na dodatnih urah, prejmejo otroci neko nagrado, npr. 
obisk kakšnega znanega športnika na šoli (športni ambasador) ipd. Ravnateljica 
pojasni, da šola že izvaja različne oblike dodatnih aktivnosti, ki vključujejo tudi 
sodelovanja zunanjih (npr. športnikov), ampak NPZ ne sodi v področje interesnih 
dejavnosti ali tekmovanj, ampak gre za nacionalno preverjanje znanja. Oblik  pomoči 
in spodbud ima šola veliko, ob tem ravnateljica pove, da morajo svojo vlogo opraviti 
tudi oz. predvsem učenci in starši, ki so zanje odgovorni. Pobuda ni sprejeta. 

 
SKLEP 5 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani s poročilom o realizaciji Letnega 
delovnega načrta Osnovne šole Koper za šolsko leto 2022/2023 in daje pozitivno  
mnenje k poročilu o realizaciji Letnega delovnega načrta Osnovne šole Koper za šolsko 
leto 2022/2023.  
 



 
Izid glasovanja je bil: 34 za, nihče proti, en vzdržan. 
 
Ga. Ana Jasna Gamulin zapusti sejo ob 18.30. 
 
K TOČKI 6: Uresničevanje vzgojnega načrta Osnovne šole Koper za šolsko leto 
2022/2023 
 
Ga. Dajana Nedoh je na kratko predstavila uresničevanje vzgojnega načrta v preteklem 
šolskem letu, ki ga je pripravila, pri čemer je posebej poudarila krepitev preventive, 
spodbujanje socialne pismenosti, projekt Neon ter aktivnosti mobilne službe, ki jih izvaja Zavod 
Planina.  
 
Šola je dolžna izdelati vzgojni načrt in šola posveča veliko pozornosti in izvaja veliko aktivnosti, 
da bi bilo šolsko okolje varno in spodbudno, deviatnih dejanj pa čim manj oz. nič. Poudarila je, 
da morajo otroci sprejeti odgovornost za svoja dejanja, pri tem jim na šoli pomagajo z uporabo 
medvrstniške mediacije. 
 
Ravnateljica je še povedala, da imamo na šoli kar 7 spremljevalcev otrok s posebnimi 
potrebami. Nadalje je obrazložila staršem postopke in ukrepe, ki jih šola izvaja, ko je nujno 
takojšnje ukrepanje glede varnosti vseh otrok (v primerih nasilja), kar je na prvem mestu ter 
omejitve, s katerimi se šola sooča zaradi zastarelih ali pomanjkljivih sistemskih rešitev na 
nacionalni ravni, na katere redno opozarjajo na srečanjih ravnateljev in s pobudami ter 
vprašanji, naslovljenimi na Ministrstvo za šolstvo. Postopek, ki ga je predstavila poteka, tako: 
otroka odstranijo iz oddelka ter odredijo individualni pouk (po 50.členu Zakona o OŠ). V času 
trajanja individualnega pouka se v reševanje problematike vključijo starši, mobilna služba, 
CSD in po potrebi policija. Težava, s katero se soočajo je, da je odreditev individualnega pouka 
časovno zamejen ukrep (zakonska omejitev) in v primeru nerazrešitve težave nasilja, je šola 
dolžna otroka sprejeti nazaj v redni pouk. Na težavo so že večkrat opozorili in zaprosili za 
izboljšanje ukrepov oz. spremembo zakonodaje, vendar je trenutno situacija na tem področju 
takšna, kot je opisano.  
 
Spregovorila je tudi o varni uporabi mobitela ter da so bile izvedene preventivne delavnice v 
6. razredih, pri nekaterih oddelkih je tudi sama prisostvovala. Pozvala je starše, da v razrede 
prenesejo, da so primarno starši odgovorni za nadzor nad varno uporabo mobitelov, šola ima 
pri tem omejene pristojnosti, sicer pa je uporaba mobitelov v šoli prepovedana, razen v 
primerih dogovora z učiteljem, ko se mobiteli uporabljajo kot pripomoček pri šolski uri. 
 
Dodala je tudi težave, s katerimi se soočajo, ob prinašanju prepovedanih predmetov v šolo, 
npr. vejpi, fuge, cigareti.  
 
Ob 19.25 je sejo zapustila še ena predstavnica. 
 
SKLEP 6 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani z uresničevanjem vzgojnega načrta 
Osnovne šole Koper za šolsko leto 2022/2023. 
 
 
Izid glasovanja je bil: 33 za, nihče proti, nihče vzdržan. 
 
 
K TOČKI 7: Obravnava Letnega delovnega načrta Osnovne šole Koper za šolsko leto 
2023/2024 
 



Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani šole. Na kratko je LDN 23-24 predstavila ravnateljica 
Ingrid Poropat. Gradivo bo posredovano predstavnikom skupaj z zapisnikom. 
 
Ga. Nataša Muršec je zapustila sejo ob 19.50. 
 
Ravnateljica je povedala, da bodo nadarjeni učenci imeli dva tabora: 

- en tabor bo izveden oktobra v okviru Svetovalnega centra in bo namenjen otrokom 7. 
razredov, kar bo sofinancirala MOK; 

- en tabor bo izveden v drugi poloviti šolskega leta za 8. razrede in ga bo financirala OŠ 
Koper.  

 
Šola bo za nadarjene učence 5. in 6. razredov izvedla delavnice s področja naravoslovja in 
družboslovja. 
 
Projekt Moč mladih letos šola nadaljuje. 
 
Šola izvaja letos na novo tudi program čustvene regulacije, kjer sta zaposleni dve strokovni 
delavki (ekskluzivni terapevt in spec. pedagog.). 
 
Na SUŠ so povedali učencem glede dreves v avli šole in na kakšen način bi potekalo 
okraševanje krošenj (predlogi, nagrade,…). 
 
Izvleček s pomembnimi poudarki: 
 
V šolskem letu 2023/24 bomo novim izzivom in spoznanjem na OŠ Koper sledili z dobrim 
načrtovanjem, spremljanjem, evalvacijo in strukturiranostjo, z ustvarjanjem spodbudnega in 
varnega učnega okolja, z razvijanjem in bogatenjem socialnih stikov ter oblikovanjem šolskega 
prostora, ki bo vsakemu omogočal priložnost, možnost, individualnost in sodelovalnost. Med 
prioritetne naloge sodi razvijanje odnosnih kompetenc, spodbujanje k oblikovanju skupnih 
vrednot spoštovanja, odgovornosti, znanja, samostojnosti in pozitivne klime. Poudarek bo na 
preventivnih dejavnostih vzgojnega delovanja ter na prepoznavanju in kompenzaciji 
primanjkljajev na učnem in socialnem področju. Vzgojno izobraževalno delo bo poleg 
doseganja temeljnih ciljev sledilo razvijanju veščin v procesu učenja in spretnosti na področju 
digitalnega opismenjevanja ter uporabo različnih spletnih orodij. Kot enotni komunikacijski 
kanal za celotno šolo ohranjamo spletne učilnice Arnes. Vse naše dejavnosti so zasnovane 
tako, da poleg rednih in ustaljenih oblik dela, vključujejo segmente digitalnih aktivnosti, tako 
učiteljev kot učencev. Nadaljevali bomo z dejavnostmi za dvig bralne, funkcionalne in jezikovne 
pismenosti, matematične in programom regulacije čustev. Obenem bomo nadaljevali z delom 
na področju mednarodne izmenjave, z usposabljanjem vodstvenih in strokovnih delavcev v 
VIZ za uspešnejše vključevanje otrok priseljencev iz drugih jezikovnih in kulturnih okolij v 
slovenski vzgojno-izobraževalni sistem. V okviru zaključenih nacionalnih projektov POGUM, 
OBJEM, JEŠT, NEON in INOVATIVNA UČNA OKOLJA 21.st. oblikujemo aktivnosti, 
integrirane v pouk ter šolske in obšolske dejavnosti s katerimi stremimo k aktivnemu razvijanju 
kompetenc za uresničitev zadanih razvojnih ciljev. V letošnjem šolskem letu nadaljujemo z 
implementacijo elementov formativnega spremljanja in aktivno vključenostjo v projekt varnega 
in učno spodbudnega okolja. 
 
V razpravi je bilo postavljena pobuda, da bi šola morala dati kakšno intervencijo (npr. tudi 
medijski pritisk), če zadeve glede neprimernih postopkov pri obravnavi nasilja v šoli stojijo na 
nacionalni ravni. Ravnateljica je odvrnila, da pozivi in razprave potekajo, da pa ocenjuje, da 
medijski pritiski ne bi bili koristni. 
 
 
 
 



SKLEP 7 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani z Letnim delovnim načrtom Osnovne šole 
Koper za šolsko leto 2023/2024 in daje pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu 
Osnovne šole Koper za šolsko leto 2023/2024.  
  
 
Izid glasovanja je bil: 31 za, nihče proti, en vzdržan. 
 
 
K TOČKI 8: Pregled realizacije sklepov 3. seje Sveta staršev OŠ Koper 
 
Sklepi 3. seje Sveta staršev Osnovne šole Koper so bili podani v gradivu. Predsednica pove, 
da je sklepe pregledala in da so bili vsi realizirani ter da ne bi posebej vseh sklepov brali. 
Starše pozove k morebitni razpravi. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 8 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani s pregledom realizacije sklepov 3. seje 
Sveta staršev Osnovne šole Koper in ugotovi, da so bili vsi sklepi realizirani.  
  
  
 
Izid glasovanja je bil: 31 za, nihče proti, en vzdržan. 
 
 
K TOČKI 9: Poročilo predstavnika v Svetu zavoda Osnovne šole Koper 
 
Poročilo predstavnika Sveta zavoda OŠ Koper je na kratko podala ga. Tatjana Tanackovič. 
Povedala je, da se je Svet zavoda OŠ Koper konstituiral maja letos. Za predsednico Sveta 
zavoda je bila izvoljena ga. Marijana Miljančič Ruter, za nam. predsednice zavoda je bila 
imenovana ga. Tatjana Tanackovič. Obe ste bili izvoljeni soglasno. 
Na 1. seji Sveta zavoda je bilo veliko govora o varnosti na šoli glede na takratne dogodke v 
Srbiji. 
 
SKLEP 9 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani s poročilom predstavnika v Svetu zavoda 
Osnovne šole Koper. 
 
 
Izid glasovanja je bil: 31 za, nihče proti, nihče vzdržan. 
 
 
K TOČKI 10: Pobude in predlogi 
 
Ravnateljica je seznanila predstavnike s predavanji za starše, in sicer »Otrok v sodobnem 
času«. Predavala bo ga. Neva Strel Pletikos. Šola za starše bo organizirana za vsako triletje 
posebej. Ga. Strel Pletikos bo vodila tudi supervizijo z razredniki. V šoli za starše strokovnih 
delavcev ne bo. 
 
Ravnateljica je zagotovila, da bodo predstavniki prejeli vsa gradiva, ki so bila omenjena na seji 
v čim krajšem času. Prav tako bodo pisno podani odgovori na vsa vprašanja in pobude. 
 



Posebej je bila pri tej točki izpostavljena izvedba šole v naravi za 6. in 7. razrede. Razprava je 
potekala v smeri, ali bo šola to organizirala, ali bo to na lokaciji kampa Menina ali kje drugje. 
Vodstvo je povedalo, da je kamp Menina zaradi avgustovskih poplav trenutno ne obratuje (zato 
v jeseni šola v naravi ne bo izvedena), da pa naj bi do spomladi kamp usposobili, kar pomeni, 
da bo šola v naravi prestavljena v drugo polovico šolskega leta. Starši so izrazili željo, da se 
šola v naravi izpelje v vsakem primeru, v kolikor ne bo mogoče v kampu Menina, naj šola 
poišče alternativno lokacijo, kar je vodstvo potrdilo, da se ukvarja z obema možnostima. Je pa 
vodstvo ob tem dodalo, da izvedba te šole v naravi v 6. razredu ni obvezna ter da se izkazuje, 
da je strošek te šole v naravi visok in vsako leto se manj staršev odloči za plačilo in posledično 
otroci v šolo v naravi ne gredo. Vodstvo je tudi pojasnilo, da so s strani ministrstva podane 
finančne omejitve, koliko lahko šola zaračuna staršem za izvedbo posameznih aktivnosti, celo 
več, šole so prejele pozive, da naj organizirajo aktivnosti bližje domu, da s tem znižujejo 
stroške avtobusnih prevozov.  
 
V razpravi je bilo izpostavljeno s strani vseh prisotnih predstavnikov 6. in 7. razredov, da med 
starši obstaja velik interes in namera, da otroci v šolo v naravi gredo. Ob zavedanju finančnih 
stisk, ki so lahko prisotne, je bilo med rešitvami izpostavljeno tudi koriščenje sredstev 
solidarnostnega sklada oz. pripravljenost Sveta staršev, da skupaj poiščemo še druge rešitve, 
da finančno breme ne bi bil razlog, zakaj se ta šola v naravi ne bi izvedla oz. sploh ne bi več 
izvajala. 
 
Ravnateljica je predstavnike seznanila s ponudbami za nabavo zobnih ščetk in predsednica je 
dala sklep na glasovanje. 
 
SKLEP 10 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se strinja z nakupom zobnih ščetk Curaprox po 
predstavljeni ponudbi. 
 
Svet staršev bo s pisnimi odgovori na podane pobude, mnenja in vprašanja seznanjen 
pisno kot priloga k zapisniku. 
 
 
Izid glasovanja je bil: 31 za, nihče proti, nihče vzdržan. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.00 uri. 
 
 
 
 
Zapisala:      Tjaša Vidic 
Milena Skočir      Predsednica Sveta staršev OŠ Koper

      
 


